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Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 
Naam en fractie: Marieke le Noble, Hart voor BNM 

Datum indiening: 7 oktober 2021 

Datum antwoord: 9 november 2021 

Onderwerp: Compensatie GAD voor verenigingen na weghalen oud papier opbrengsten 

 

Inleiding 
De GAD heeft recent verenigingen een brief gestuurd, waarin wordt aangegeven dat het ophalen van het papier 
samen met de GAD per 1 januari 2022 stopt, en dat er eenmalig financiële compensatie plaats zal vinden. Hart 
voor BNM heeft hierover een aantal vragen. 
 
Vraag 1 

a) Wat is het totaalbedrag aan compensatie dat de GAD van plan is uit te betalen?  
Antwoord: Het totaalbedrag aan compensatie bedraagt ca. € 600.000. 

 
b) Hoe verhoudt zich dit tot de besparing van 74.000 euro die de GAD jaarlijks verwacht te maken nu het 

papier eens in de 4 weken zonder de vrijwilligers van de verenigingen wordt opgehaald? 
Antwoord: De aanpassing van de oud papier inzameling maakt onderdeel uit van de optimalisatie van de 
inzamelwijze & -frequenties van meerdere afvalstromen. Het Algemeen Bestuur van de Regio heeft naar aanleiding 
van de zienswijzen van de gemeenten besloten om de verenigingen tegemoet te komen met een compensatie ter 
hoogte van drie jaren. Het optimaliseren van de inzamelwijze & -frequenties leidt tot een jaarlijkse besparing van € 
830.000 terwijl de dienstverlening van het ophalen van restafval en oud papier omhoog gaat.  

 
c) Is in de meerjarenbegroting rekening gehouden met de uitbetaling van deze compensatie? 

Antwoord: Het totaalbedrag van het geprognotiseerde structurele tekort is doorvertaald in de meerjarenbegroting 
incl. de daarbij behorende bezuinigingsmaatregelen. De door het Regionale AB vastgestelde wijzigingen in het 
maatregelenpakket (waaronder de compensatie voor verenigingen) zullen nog op detailniveau in de 
meerjarenbegroting worden verwerkt. Dit leidt onder de streep niet tot een ander financieel plaatje. 

 
Vraag 2 
Van enkele verenigingen ontvangen wij signalen dat het bedrag waarop de compensatie is gebaseerd – het 
gerealiseerde bedrag over 2020 wordt 3 maal uitbetaald – niet klopt. Dit terwijl het ophalen van papier bij 
sommige verenigingen wel een kwart van hun totale begroting uitmaakt. 

a) Is er overleg geweest met de betrokken verenigingen over deze regeling en het bedrag waarop de 
berekening is gebaseerd alvorens een brief te sturen? 

Antwoord: Als uitgangspunt voor het bepalen van de compensatie is de situatie van 2020 genomen voor dat deel van 
de werkzaamheden (inzamelen Kliko’s) dat stopt. De verenigingen zijn hierover per brief geïnformeerd en zijn 
uitgenodigd voor een gesprek. De GAD heeft inmiddels met meerdere verenigingen gesprekken gevoerd waarbij 
bovenstaande ook toegelicht is. Wanneer dit nodig bleek, heeft dit in een beperkt aantal gevallen geleid tot een 
aanpassing. 
  

b) Welke mogelijkheden heeft een vereniging wanneer zij het niet eens zijn met het bedrag dat de GAD als 
uitgangspunt heeft genomen? 

Antwoord: Verenigingen kunnen als ze het niet eens met bedrag hun bezwaren uiten bij de GAD. 
 
c) Graag ontvangen wij een overzicht van de te betalen bedragen aan de verschillende verenigingen 

Antwoord: Deze volgt later zodra de bedragen definitief zijn. 
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Vraag 3 
Zijn de gesprekken met de verenigingen over compensatiemogelijkheden voor de toekomst al opgestart? Zo nee, 
wanneer worden deze naar verwachting opgestart?  
Antwoord: Uiteraard is dit een onderwerp dat in de reeds gevoerde gesprekken met de verenigingen aan bod is 
gekomen. Deze input wordt meegenomen in de gesprekken met de verenigingen over compensatiemogelijkheden voor 
de toekomst. 
 
Vraag 4 

a) Het proces van het ophalen en verwerken van het oud papier met behulp van verenigingen, maakte 
gebruik van een tussenpersoon. Kan de GAD aangeven of in de nieuwe situatie deze tussenpersoon nog 
steeds onderdeel uitmaakt van het proces? 

Antwoord: De inzameling van het oud papier zal onder de regie van de GAD worden uitgevoerd. De tussenpersoon zal 
bij het proces van ophalen en verwerken (deels) onderdeel blijven uitmaken. Deze tussenpersoon zal voorlopig ook 
betrokken blijven bij de inzameling van de grote rolcontainers bij scholen en verenigingen en hoogbouw. 
 

 
b) Graag ontvangen wij een overzicht van de cijfers over het eerste half jaar van 2021 versus de voorziene 

situatie in 2022 als het gaat om: 
a. De prijs die de GAD ontving voor oud papier per aangeboden ton 

Antwoord: In onderstaande grafiek staat de brutoprijs per ton die de GAD ontvangt voor oud papier en karton voor 
het eerste half jaar van 2021. De opbrengsten voor 2022 zijn niet in te schatten omdat de waarde van oud papier erg 
fluctueert. Een jaar geleden tijdens de Corona-uitbraak was de brutoprijs die de GAD ontvangt op zijn laagst € 21 per 
ton. 
  

 
 
 

b. De vergoeding die verenigingen ontvingen per aangeboden ton  
Antwoord: De verenigingen ontvangen een vaste vergoeding per ton oud papier van € 30. 
 

c. De vergoeding die de tussenpersoon ontving per verwerkte ton 
Antwoord: Van de bovengenoemde brutoprijzen uit de figuur wordt een vast bedrag van € 32 per ton voor transport 
en overslag afgetrokken. Tegenover de opbrengsten van oud papier staan uiteraard ook nog de kosten van inzameling 
zoals personeelskosten van chauffeurs (incl. avond en weekendwerk) , voertuigkosten etc.  
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